
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (16.06.21 12:49:17) 
 
 Poštovane koleginice i kolege poslanici i poslanice, počinjemo rad. 
 Kako je primjenom elektronskog sistema za glasanje utvrđeno da postoji kvorum potreban 
za početak sjednice jer je prisutna većina ukupnog broja poslanika, otvaram Sedmu sjednicu 
Prvog redovnog zasijedanja u 2021. godini Skupštine Crne Gore 27. saziva.   
 Podsjećam da sam sazvao Skupštinu na ovu sjednicu saglasno Poslovniku Skupštine i 
dogovoru u Kolegijumu predsjednika Skupštine i za dnevni red predložio jednu tačku i to Predlog 
odluke o izmjeni Odluke o obrazovanju Odbora za sveobuhvatnu izbornu reformu. 
 Imamo jednu proceduralnu obavezu. Obavještavam vas da je Državna izborna komisija 
podnijela Izvještaj o popuni upražnjenog poslaničkog mjesta sa izborne liste Za budućnost Crne 
Gore, pa saglasno Poslovniku Skupštine konstatujem da je podnošenjem Izvještaja Državne 
izborne komisije započeo poslanički mandat poslaniku Nikoli Bajčetiću. Kolegi Bajčetiću želim 
uspješno obavljanje poslaničke funkcije i čestitam mu na izboru. 
 Prelazimo na utvrđivanje dnevnog reda. 
 Predlog dnevnog reda imate u sazivu. Da bismo utvrdili dnevni red dozvolite da vas 
obavijestim da je poslanik Milan Knežević, saglasno dogovoru predsjednika poslaničkih klubova 
parlamentarne većine i opozicije, koji trenutno učestvuje u radu sjednica Skupštine, predložio da 
se dnevni red dopuni sa Predlogom zakona o dopuni Zakona o radu. 
 Da li poslanik Knežević eventualno želi kratko da obrazloži? 
 Izvolite poslaniče Kneževiću. 
 
 
 MILAN KNEŽEVIĆ (16.06.21 12:50:48) 
 
 Hvala, predsjedniče Bečiću. 
 Slobodna Crna Goro i vi u ZIKS-u, 
 Ovih dana otpočela je svojevrsna medijska hajka i haranga na Demokratski front, kako bi 
se zamaskirala suština, a to je odbrana lika i djela Milivoja Katnića i Specijalnog državnog 
Tužilaštva i svih zloupotreba nepočinstava koje je ova produžena organizacija iz klana Granda 
sprovodila u Crnoj Gori nad političkim neistomišljenicima za vrijeme režima Mila Đukanovića. 
 Dakle, ponavljam još jednom i gledam čitavu crnogorsku javnost u oči. Demokratski front 
nije podnio amandman da bi Milivoja Katnića poslao u penziju jer je to nepotrebno. Milivoje Katnić, 
shodno Zakonu o Tužilaštvu treba da ide u advokaturu ili da realizuje neke druge aktivnosti nakon 
što mu Tužilački savjet koji treba da pozove i sazove vršilac dužnosti VDT-a Dražen Burić 
konstatuje prestanak mandata, tj. prestanak funkcije glavnog specijalnog tužioca. Ja, gospodine 
Bečiću, imam obavezu prema Vama kao predsjedniku Skupštine, prvom među jednakima i prema 
svim kolegama, da vas upoznam i obavijestim da će ova skupština naprosto, plašim se, postati 
protočni bojler ukoliko vršilac dužnosti VDT-a Dražen Burić ne postupi po Zakonu o tužilaštvu koji 
smo mi donijeli. On mora da sazove posebnu sjednicu Tužilaštva na kojoj će biti konstatovan 
prestanak mandata Milivoju Katniću, a biti određen vršilac dužnosti glavnog specijalnog tužioca do 
izbora novog. I to je moja obaveza pred građanima Crne Gore i ukoliko to sljedeće nedjelje ne 
uradi vršilac dužnosti Vrhovnog državnog tužioca gospodin Burić, protiv njega će biti podnijeta 
krivična prijava od strane poslanika Demokratskog fronta zbog zloupotrebe službenog položaja i 
jasno ćemo ga označiti kao osobu koju Milivoje Katnić drži u fioci i kao produženu ruku klana iz 
Granda koja učestvuje u kontroli Tužilaštva, a protiv čega smo se mi borili.  
 Građani Crne Gore, donoseći Zakon o radu i podnoseći amandmane samo smo željeli da 
stvorimo ambijent da hiljade i hiljade mladih ljudi uspiju da se najzad zaposle i sve je bilo 
usklađeno sa Zakonom o penzijskom i invalidskom osiguranju ali ostavili smo prostor da dođe do 
usaglašavanja sa socijalnim partnerima i ja sam danas, odnosno juče i podnio amandman u 
konsultaciji sa vama i sa ostalim kolegama za povratno dejstvo onoga što smo izglasali prošle 
nedjelje, ali želim i da pošaljem jasnu poruku da određeni medijski reketaši iz koncerna Vijesti i 
medijske misije i sačekuše kao što je bila sinoć gdje su neki sindikalci koji su direktno nakačeni na 
ANB, to i sad kažem ovdje, i ona gospođa Simović - Zvicer, koja je zamislite predsjednik, dozvolite 
da završim, veoma je bitno. 



 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (16.06.21 12:54:18) 
 
 Molim Vas privodite kraju. 
 
 
 MILAN KNEŽEVIĆ (16.06.21 12:54:21) 
 
 Veoma je bitno, gospođa  Vesna Simović - Zvicer je predsjednik Sudskog savjeta koji je 
nelegitimno izabran i koja predsjedava nelegitimnim Sudskim savjetom i koja smatra da treba 
zamrznuti odluku o odlasku sudija u penziju po Zakonu o radu i Zakonu o penzijskom i 
invalidskom osiguranju jer oni smatraju da mogu da rade do 80. godine a oni nesrećnici u Voliju, 
Lakoviću, na prugama, aerodromima i gradilištima ne mogu da odu u penziju nego moraju da 
umru tamo da bi neke korumpirane sudije do 100. godine završile svoj korupcioni i kriminalni 
angažman. Zahvaljujem. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (16.06.21 12:54:57) 
 
 Zahvaljujem na obrazloženju poslaniku Kneževiću. 
 Naravno da ova institucija, najviši zakonodavni dom, neće biti ni protočni bojler, neće biti ni 
skandal institucija, svakim danom ćemo ojačati kao što smo ojačali za ovih devet mjeseci čemu 
svjedoče rezultati našeg rada i radićemo uvijek kako smo i radili do sada u skladu sa Ustavom i 
zakonom i Poslovnikom. 
 Sada stavljam na glasanje predlog poslanika Kneževića da se dnevni red dopuni 
Predlogom zakona o dopuni Zakona o radu. 
 Izvolite, glasajte. 
 Zahvaljujem. Glasalo je 49 poslanika, 49 za, bez glasova protiv i uzdržanih pa konstatujem 
da je Skupština prihvatila predlog. 
 Pozivam vas da se izjasnimo o predloženom dnevnom redu u cjelini. 
 Stavljam na glasanje predlog dnevnog reda u cjelini.  
 Izvolite, glasajte. 
 Zahvaljujem. Glasalo je 48 poslanika, 48 za, bez glasova protiv i uzdržanih, pa objavljujem 
da je za sjednicu utvrđen dnevni red: 
 1. Predlog odluke o izmjeni Odluke o obrazovanju Odbora za sveobuhvatnu izbornu 
reformu i  
 2. Predlog zakona o dopuni Zakona o radu. 
 Prelazimo na dnevni red. Svakako bez obzira što smo se dogovorili da nije iskazana 
potreba za raspravom o ovim predlozima akata, već da brzo i efikasno završimo ovu sjednicu i 
pređemo na nastavak Četvrte sjednice, moram svakako ispoštovati formu. 
 Podsjećam da je Predlog odluke podnio poslanik dr Strahinja Bulajić. 
 Izvjestioci odbora su Maja Vukićević Zakonodavnog odbora i Slaven Radunović Odbora za 
politički sistem, pravosuđe i upravu. 
 Otvaram pretres. 
 Da li poslanik Bulajić želi dopunsko obrazloženje? Poslanik Bulajić ne želi dopunsko 
obrazloženje.  
 Da li izvjestioci odbora žele? Ne žele ni izvjestioci odbora. 
 Da li neko želi riječ? Razumio sam da ne želi. 
 Poslanik Bulajić ne želi završnu riječ.  
 Konstatujem da je pretres završen. 
 Druga tačka Predlog zakona o dopuni Zakona o radu. 
 Podsjećam da su Predlog zakona podnijeli poslanici Milan Knežević, Slaven Radunović, 
Maja Vukićević, Jovan Vučurović, Simonida Kordić, Predrag Bulatović, Dejan Đurović, Maksim 
Vučinić, Milo Božović, Dragan Bojović, Jelena Božović, Radoš Zečević, Nataša Jevrić, Strahinja 



Bulajić, Milun Zogović i Vladimir Dobričanim. 
 Izvjestioci odbora su Vladimir Martinović Zakonodavnog odbora i Albin Ćeman Odbora za 
zdravstvo, rad i socijalno stanje. 
 Otvaram i ovdje pretres. 
 Da li eventualno neko od poslanika želi dopunsko obrazloženje? 
 Razumio sam da ne želi. 
 Da li izvjestioci odbora žele riječ? Razumio sam da ne žele.  
 Da li neko drugi želi riječ?  
 Poslanik Popović. 
 Izvolite, poslaniče Popoviću. 
 
 
 ANDRIJA POPOVIĆ (16.06.21 12:57:48) 
 
 Zahvaljujem. 
 Poštovana Skupštino, uvažene građanke i građani Crne Gore, crnogorske dijaspore, 
 Veoma ću kratko. 
 Ne želim da otvaram nikakvu diskusiju povodom ovog pitanja, ali da nam se ne bi ovakve 
kardinalne greške ubuduće dešavale, o jadu nas je zabavila smjena glavnog specijalnog tužioca 
Katnića. Mi smo sad u stanju da šaljemo Crnogorce, Crnogorke u penziju sa 30 godina starosti, 
samo da se na neki način otarasimo gospodina Katnića. 
 Molim da se hitno ovaj zakon izmijeni, Zakon o radu. Ovo što smo zabrljali da ispravimo, 
praktično s ovim bismo nagrdili i penzioni sistem, naravno poslali bismo toliko stotina hiljada ljudi u 
penziju koji imaju preko 60 godina života, što bi bila velika diskriminacija prema tim ljudima i zato 
vjerujem da smo naučili lekciju i da ubuduće nećemo ovako nešto raditi. Molim, takođe stručne 
službe naših odbora, naročito Zakonodavnog odbora, ne smiju nam se ovakvi kiksevi ubuduće 
događati. Zahvaljujem. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (16.06.21 12:59:46) 
 
 Zahvaljujem i Vama poslaniče Popoviću. 
 Evo, samo kratko poslanik Knežević. Izvolite. 
 
 
 MILAN KNEŽEVIĆ (16.06.21 12:59:51) 
 
 Gospodine Popoviću, 
 Vi znate da sam ja slab na Vas poslije jedne naše verbalne avanture i ovdje i u hodniku i 
pokušaću da pređem na sportski teren. Nije vaterpolo, moja specijalnost je fudbal. Bio je u 
Partizanu jedan fudbaler zvao se Bajro Župić. On je bio izuzetno poznat po izbacivanju lopte u aut 
i klizećim startovina i protiv sopstvenih igrača, a da ne govorimo o gostujućim igračima. 
 Vi ste danas prvo uklizali sebi, pa ste se onda zalećeli na nas, ali ja sam napravio jednu 
fintu i Vi ste završili u svlačionici.  
 Da je ovaj zakon donesen protiv Milivoja Katnića, Milivoje Katnić je trebalo u ponedjeljak da 
dobije rješenje o penziji, a on nije dobio rješenje o penziji, gospodine Popoviću. I to nije tačno.  
 Zakon o Tužilaštvu je jasno normirao da Milivoje Katnić, koji ima 41 godinu radnoga staža, 
nekoliko mjeseci i par nedjelja, treba da mu Tužilački savjet konstatuje prestanak mandata. Da li 
će on, gospodine Popoviću, da sadi luk, da ide u Kremlj da juri Putina da mu se nudi za .... ili 
nešto drugo, to je njegova stvar volje. Ja lično mislim da protiv njega treba pokrenuti postupak da 
odgovara za zloupotrebu službenog položaja ali ja se neću u ovom trenutku baviti time. Ali, treba 
da znate, gospodine Popoviću, da norma u Zakonu o penzijskom i invalidskom osiguranju je jasno 
normirala 66 godina života, a u Zakonu o radu 67 godina i mi smo išli na usklađivanje. Jer, 
poštovani građani, ako imate u jednoj kancelariji nekoga čovjeka koji prima 1.000 eura platu u 
državnoj upravi ili u sudstvu ili tužilaštvu i na tu platu ima još dodatak 350 eura, plus porezi i 



doprinosi, zamislite kad taj čovjek u 66. godini ode u penziju koliko će da uštedi državi, koliko će 
ljudi, dva čovjeka mogu da se zaposle na njegovom mjestu i još će biti smanjeni porezi i doprinosi 
jer on ide u penziju.  
 Dakle, ja pozivam sve te stručnjake i sve te eksperte koji smatraju da je ovaj zakon bio loš, 
odnosno ovi amandmani neka mi naprave fiskalni uticaj i procjenu na ovo što vi sad tvrdite. Ja 
vam odgovorno tvrdim da ćemo više da uštedimo da se realizuje ova norma, ali sam pokazao 
spremnost na kompromis jer sam čovjek koji želi da sarađuje sa svima vama za razliku od vas, ne 
mislim sad konkretno Vas gospodine Popoviću, ali bili ste dio te neke vladajuće strukture koja je 
učestvovala u donošenju zakona kada se pomjerala ta starosna granica, čini mi se na 67 godina. 
Kada su ovdje vrištali sindikalni povjerenici i prijetili krampama i lopatama niko se živ nije čuo, niko 
nije htio da razgovara sa njima. Ja sam evo iskazao spremnost da razgovaram, napravili smo 
kompromis da zakon stupi na snagu od januara 2022. godine, ali mi moramo da imamo u vidu da 
čini mi se hiljade i hiljade mladih ljudi čeka neđe da radi. Ili će svi u 80. ili 90. godini da odu u 
penziju tako što će da pođu na Čepurke ili ćemo da ih pošaljemo u penziju pa ćemo onda da im 
damo ugovor o djelu. U tome je suština. 
 Znači, ovo nije bilo usmjereno prema Milivoju Katniću, ali ja vas sad sve pitam, ako smo mi 
izglasali Zakon o Tužilaštvu u kojem se jasno precizira da on sa navršenom 41 godinom radnoga 
staža i nekoliko mjeseci, njemu treba da se konstatuje prestanak mandata, zašto to ne uradi 
Tužilački savjet. Zašto to ne uradi vršilac dužnosti VDT-a? Evo još jedan od dokaza zbog čega je 
bio neophodan Zakon o izmjeni tužilaštva jer je to jedna korumpirana kriminalna jazbina. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (16.06.21 13:03:51) 
 
 Gospodine Kneževiću. 
 Ovim smo, pošto nema više prijavljenih diskutanata... 
 Ako želite, poslaniče Popoviću, ako želite ja ću Vam omogućiti svakako. 
 Izvolite, odgovor na komentar, formalno-pravno da budemo precizni, poslanik Popović. 
 
 
 ANDRIJA POPOVIĆ (16.06.21 13:04:22) 
 
 Kolega Kneževiću, komentar na Vaše izlaganje i Vi mi prepuštate da to bude i završna riječ 
u Vaše ime, može li? 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (16.06.21 13:04:36) 
 
 Ne, ne, odgovor na komentar. 
 Poslanik Knežević je koristio komentar na Vaš, tako ćemo. Vi odgovor na komentar, 
poslanik Knežević je spreman na to. Izvolite. 
 
 
 ANDRIJA POPOVIĆ (16.06.21 13:04:48) 
 
 Naravno, svi smo mi svjesni toga da je namjera bila ta i da je u glavnoj ulozi bio glavni 
specijalni tužioc gospodin Katnić.  
 Zašto mi mijenjamo zakon poslije par dana, to se vjerovatno nije desilo u ovom parlamentu 
bar od kad ja pamtim, a pamtim dugo. Ali, to nije ni bitno, bilo je tu dosta i morbidnih priča, Čepurci 
itd.  
 Ovdje se ne govori o tome, dakle spuštili smo tu granicu na 66 godina, do 67. godine imaju 
ono najveće moguće pravo da biraju da li će da rade ili ne. Eto to je samo problem kod ovog 
zakona. Mnogi koji ovo nijesu očekivali, stotine, hiljade ljudi došli su u takvu situaciju da su 12. 
juna morali po sili zakona da idu u penziju. Penzija većini od njih je upola manja od one plate koja 
je bila, mnogi imaju kredite, niko nije od njih bio pripremljen za tako nešto, ali dobro je da mi sad 



ispravljamo tu grešku.  
 Ja sam rekao da je dobro, odlično da ispravljamo tu grešku. Hvala. 
 
 
 PREDSJEDNIK ALEKSA BEČIĆ (16.06.21 13:06:32) 
 
 Zahvaljujem poslaniku Popoviću. 
 Pošto nema više prijavljenih, da li poslanik želi završnu riječ? Pretpostavljam da ne želi. 
 Konstatujem da je pretres završen i sada da pređemo na izjašnjavanje o ova dva predloga 
o kojima smo danas obavili pretres. 
 Predlog odluke o izmjeni Odluke o obrazovanju Odbora za sveobuhvatnu izbornu reformu.  
 Odlučuje se većinom glasova prisutnih poslanika. 
 Zakonodavni odbor je odlučio da predloži Skupštini da utvrdi postojanje razloga da odluka 
stupi na snagu danom objavljivanja u „Službenom listu Crne Gore”.  
 Razlozi za predloženu odluku uslovljeni su razlozima hitnosti, odnosno potrebom da se 
obezbijedi kontinuitet u radu odbora. 
 Stavljam na glasanje postojanje razloga hitnosti da ova odluka stupi na snagu danom 
objavljivanja u „Službenom listu Crne Gore”.  
 Izvolite glasajte. 
 Zahvaljujem. Glasalo je 50 poslanika, 50 za, bez glasova protiv i uzdržanih, pa objavljujem 
da je Skupština utvrdila postojanje razloga hitnosti da ova odluka stupi na snagu danom 
objavljivanja u „Službenom listu Crne Gore”.  
 Sada stavljam na glasanje Predlog odluke u cjelini. 
 Izvolite, glasajte. 
 Zahvaljujem. Glasalo je 50 poslanika, 50 za, bez glasova protiv i uzdržanih pa objavljujem 
da je Skupština usvojila Predlog odluke o izmjeni Odluke o obrazovanju Odbora za sveobuhvatnu 
izbornu reformu. 
 Prelazimo na Predlog zakona o dopuni Zakona o radu. 
 Odlučuje se većinom glasova svih poslanika. 
 Stavljam na glasanje Predlog zakona u načelu. Izvolite, glasajte Predlog zakona u načelu. 
 Zahvaljujem. Glasalo je 46 poslanika, 41 za, bez glasova protiv, pet uzdržanih, pa 
konstatujem da je prihvaćen Predlog zakona u načelu. 
 Na Predlog zakona su podnijeta tri amandmana - Zakonodavni odbor jedan amandman koji 
je sastavni dio Predloga zakona.  
 Poslanici Ivan Brajović, Damir Šehović i Boris Mugoša jedan amandman koji su povukli iz 
procedure i poslanik Milan Knežević jedan amandman koji je sastavni dio Predloga zakona s tim 
što je pravno-tehnički korigovan na Odboru za zdravstvo, rad i socijalno staranje. 
 Prilikom razmatranja amandmana poslanika Milana Kneževića Zakonodavni odbor je 
odlučio da predloži Skupštini da utvrdi postojanje javnog interesa u odnosu na odredbu u kojoj je 
sadržano povratno dejstvo, a koja je predložena ovim amandmanom, a odnosi se na član 218c. 
 Stavljam na glasanje da se utvrdi postojanje javnog interesa u odnosu na odredbu u kojoj je 
sadržano povratno dejstvo, a koja je predložena ovim amandmanom, a odnosi se na član 218c.  
 Izvolite, glasajte. 
 Zahvaljujem. Glasala su 44 poslanika, 41 za, bez glasova protiv, tri uzdržana pa 
objavljujem  da je Skupština utvrdila postojanje javnog interesa u odnosu na odredbu u kojoj je 
sadržano povratno dejstvo, a koja je predložena ovim amandmanom, a odnosi se na član 218c.  
 Idemo dalje. Znači ovo se odnosi u odnosu na to da se primjenjuje od 12.06. da bi izbjegli 
ovo o čemu smo govorili. 
 Takođe, Zakonodavni odbor je odlučio da predloži Skupštini da utvrdi postojanje razloga da 
ovaj zakon stupi na snagu danom objavljivanja u Službenom listu Crne Gore. 
 Razlozi za predloženu odluku uslovljeni su razlozima hitnosti, odnosno potrebom da se u 
najkraćem roku implementiraju predložene odredbe. 
 Stavljam na glasanje postojanje razloga hitnosti da ovaj zakon stupi na snagu danom 
objavljivanja u „Službenom listu Crne Gore”. 
 Izvolite, glasajte. 



 Zahvaljujem. Glasala su 42 poslanika, 41 za, bez glasova protiv, jedan uzdržani pa 
objavljujem da je Skupština utvrdila postojanje razloga hitnosti da ovaj zakon stupi na snagu 
danom objavljivanja u „Službenom listu Crne Gore”.  
 Sada stavljam na glasanje Predlog zakona u cjelini. 
 Izvolite, glasajte. 
 Zahvaljujem. Glasalo je 45 poslanika, 41 za, bez glasova protiv, četiri uzdržana, pa 
objavljujem da je Skupština usvojila Predlog zakona o dopuni Zakona o radu. 
 Ovim je Sedma sjednica Prvog redovnog zasijedanja u 2021. godini završena. 
 Možete ostati u sali par minuta da tehnika prilagodi sve elektronski nastavku Četvrte 
sjednice i krećemo sa pretresom o Predlogu za razrješenje ministra Leposavića. Zahvaljujem. 
 


